
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 23 lipca 2024 r.  

 

Or.0003.97.2024 
 
 

 
Pan 
Artur Głąb 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 
 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie montażu znaków 

na parkingach osiedlowych w rejonie uczelni - Akademii Nauk 

Stosowanych – w załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu 

Ostrowieckiej Spółdzielni Mieszkaniowej w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

Anna Niedbała 
 

 

 

 

 

 




